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    Poznań, 8 stycznia 2019 

 

INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Odpowiedzi na interpelację dotyczącą stron internetowych placówek oświatowych, 

których organem prowadzącym jest Miasto Poznań. 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

W dniu 7 stycznia 2019 roku otrzymałem odpowiedź na złożoną przeze mnie interpelację dotyczącą 

stron internetowych placówek oświatowych, których organem prowadzącym jest Miasto Poznań. 

Niestety w piśmie od Pana Prezydenta nie otrzymałem informacji o które pytałem. Z związku z tym 

ponownie proszę o udzielenie odpowiedzi na pytanie zawarte w mojej wcześniejszej interpelacji  

tj. jaki jest łączny, roczny koszt utrzymania wszystkich stron internetowych placówek oświatowych 

(ile środków łącznie Miasto Poznań wydatkuje na wynajem serwerów w firmach hostingowych oraz 

ile płaci za utrzymanie domen internetowych placówek oświatowych). 

Jednocześnie wyjaśniam, że w swojej interpelacji nie proponowałem utworzenia jednolitego wyglądu 

stron placówek oświatowych, a jedynie pytałem o możliwość udostępnienia powierzchni hostingowej 

na serwerach Urzędu Miasta Poznania na której to placówki będą mogły bezpłatnie umieszczać swoje 

dowolnie wyglądające strony internetowe (zamiast płacić prywatnym firmom hostingowym). Pozwoli  

to ograniczyć koszty ponoszone przez Miasto (wynajem przez szkoły przestrzeni hostingowej  

u komercyjnych firm). Określenie sensowności propozycji należy rozpocząć od określenia jaki jest 

obecnie koszt ponoszony przez Miasto na wynajem przez placówki oświatowe powierzchni 

hostingowej oraz koszt wynajmu domen. Tej informacji jednak nie otrzymałem. 

 

Proszę o ustosunkowanie się do powyższych kwestii i udzielenie odpowiedzi na zadane pytanie. 

 
       Z poważaniem, 
 

    (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


